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前言

　　学好英语不仅表现在读、写方面，听、说也是语言综合运用能力的极为重要的体现。
现在全国各地的中考英语都把“听力”测试放在很重要的位置，反映了目前素质教育和英语教学改革
的趋向，加强英语听力又是将来高考取得好成绩的基石。
为了提高初中学生的英语听力能力，我们邀请全国著名重点中学——北京师范大学附属中学的高级教
师编写了这套丛书。
本书为初一年级的上册。
　　这套丛书严格依据《英语课程标准》编写，各分册及其内容与外研版的新标准《英语》完全同步
。
本书针对教材内容设计了10个Module，每个Module中包括两个与教材内容同步的听力训练单元，以及
一个综合训练学生的听力能力的单元（Integratedunit）。
此外，各分册中还安排了期中和期末测试题，更加方便学生作阶段性的课堂或自我考查。
　　本书采取阶梯形的练习设置，难度递增，题型涵盖中考的常考题型以及日常的各种应用题型，还
设置了任务型题型，全面地辅助学生循序渐进地提高英语听力水平。
书中的听力材料内容丰富，题材广泛，语言地道，具有时代气息。
　　这套丛书的配套磁带是特别邀请语言大学的外籍专家精心录制的，语音纯正，语速适中，有助于
学生感受真实的英语情境！
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内容概要

　　《初中英语同步听力（外研版初1下）》采取阶梯形的练习设置，难度递增，题型涵盖中考的常
考题型以及日常的各种应用题型，还设置了任务型题型，全面地辅助学生循序渐进地提高英语听力水
平。
书中的听力材料内容丰富，题材广泛，语言地道，具有时代气息。
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书籍目录

Module 1 People and placesModule 2 Spring FestivalModule 3 PlansModule 4 Life in the futureModule 5 My
hometown and countryModule 6 The Olympic adventure期中测试题Module 7 Planes, boats and carsModule 8
My past lifeModule 9 Story timeModule 10 Life historyModule 11 National heroesModule 12 A holiday journey期
末测试题Listening scriptsKey
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章节摘录

　　13. W: Whats the weather like today？
　　M: Its fine. But the radio says its going to　　be windy and snowy tomorrow.　　Question: Whats the
weather like today？
　　14. W: What time is it now？
　　M: Its nine fifteen. And when will the　　meeting begin？
　　W: At nine thirty.　　Question: When will the meeting begin？
　　15. W: Whats your trouble, young man？
　　M: I have a headache and feel terrible.　　W: Open your mouth and say "Ah...".　　M: Ah...　　Question:
What does the woman do？
　　4.　　My name is Selina. I come from Beijing. Ima Chinese girl. This year my parents go to workin London.
They teach Chinese in a university.Do you know London？
 Its a big city in England.I study in a middle school there. Im in ClassFour, Grade Seven. My teachers are nice to
me.I can play the piano and the guitar. Sarah is mysister. She lives in Beijing with my grandparents.She studies in a
primary school. She is in ClassThree, Grade One. She likes singing. She cantsing English songs well. I often write to
her. Butshe doesnt write to me because she cant writemuch. I miss her very much.　　5.　　Beijing is the capital
city of China with a longhistory. There are lots of places of interest, suchas the Great Wall, the Summer Palace, the
Templeof Heaven and so on. Since it lies in the northof China, the winter here is long and it snowssometimes.
Autumn is the best season in Beijing,for it is neither too cold nor too hot. One of themost famous traditional foods
is Beijing Duck.The 2008 Olympic Games will be held in Beijing.By hosting the Olympics, well have the chance
tolet the World know more about China and Beijing.So, come to Beijing and youll enjoy it.　　6.　　Mother
dog has five poppies. She likes themvery much. One day, the mother dog goes out.Her poppies come to the side of
the river to play.A big crocodile swims and sees the little dogs.He wants to eat them. He lies on the side of theriver.
The little dogs think hes a bridge. Theyclimb up the bridge happily. The youngest dogcant climb up, so he has to
stand and look at thebridge. Suddenly, the crocodile opens his mouthand eats the four dogs. The youngest dog
runsaway at once. He runs back home. Mother doghas come back. She is looking for her babies. Theyoungest dog
cries, "Mum, come with me, goto the bridge！
" They run to the river. "Mum, mybrothers and sisters are in the bridge," says theyoungest dog. Mother dog knows
its a crocodile,
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编辑推荐

　　依据《英语课程标准》编写，与教材完全同步，融话题、交际和语言为一体，体现任务型教学理
念，听力材料题村广泛，内容丰富，趣味性强。
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